
Protokół Nr 59/2022 
 
z posiedzenia Komisji Budżetu  
Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
 
w dniu 24 stycznia 2022 r. 
 
Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec stwierdzając 
quorum na podstawie listy obecności (w załączeniu). 
 
Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym, rozpoczęło się o godz. 15.15. 
 
Członkowie Komisji Budżetu obradowali zgodnie z zaproponowanym porządkiem 
obrad (w załączeniu): 
 

Ad I/Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 
1) opłaty targowej (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Odpowiadając na pytania członków komisji Dyrektor Targowisk Miejskich –  
M. Kosiarz poinformował, że działalność zakładu reguluje statut i regulamin. Jeśli 
chodzi o ostatnie zmiany opłaty targowej, dotyczyły one modułu handlowego  
i wzrostu inkasa dla targowisk. Proponowany wzrost opłaty do 3 zł spowoduje 
dodatkowe wpływy rzędu 85 tys. zł. Jeśli zaś chodzi o opłaty dla rolników, reguluje to 
odrębna ustawa, na podstawie której będzie opracowany odrębny projekt uchwały tej 
sprawie. Dyrektor M. Kosiarz przedstawił również porównanie stawek opłat, które 
obowiązują w innych miastach. Z powyższego porównania wynika, że mimo 
proponowanych podwyżek targowisko w Ostrowcu pozostanie najtańsze, jeśli chodzi 
o region i makroregion. Dwie najważniejsze kwestie to wzrost opłaty jeśli chodzi o 
namiot – z 10 na 13 zł i z 1 m2 z 2 na 3 zł.  
 
Członkowie Komisji Budżetu w głosowaniu – stosunkiem głosów: 7 – za, przy braku 
głosów przeciwnych i 2 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały. 
 
2) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze w miejscu zamieszkania, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwalniania od opłat, jak również trybu ich pobierania (projekt uchwały  
w załączeniu): 

 
Odpowiadając na pytania radnych uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – M. Salwerowicz informując, że 
podjęcie nowej uchwały spowodowane jest tym, iż przenalizowano wskaźniki  
w związku z procedowanym postępowaniem przetargowym na usługi opiekuńcze  
i specjalistyczne usługi opiekuńcze. Ponadto zaczęły obowiązywać dodatki 
osłonowe, co z kolei ma wpływ na koszty i kryterium dochodowe.  
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Członkowie Komisji Budżetu w głosowaniu – stosunkiem głosów: 8 – za, przy braku 
głosów przeciwnych i 1 wstrzymującym się – pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały. 

 
3) zmiany uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski” (projekt uchwały w załączeniu): 

 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 
4) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu (projekt uchwały  

w załączeniu): 
 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski na 2022 r. (projekt uchwały w załączeniu): 
 

Radny A.Głąb zapytał o punkt II.7 uzasadnienia i poprosił o wyjaśnienie, jakiego 
rzędu są to kwoty. Kierownik Referatu Planowania Budżetu Wydziału Finansowego 
UM – J. Kurek poinformowała, że dotyczy to działu 85295 „pomoc społeczna” i są to 
zmiany po stronie dochodów w wysokości 6.663,89 zł. 
Wiceprezydent Miasta – P. Dasios wyjaśnił, że korekta dotyczy projektów 
realizowanych przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej, które zakończyły się  
w 2021 r. 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 
 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022 – 2029 (projekt uchwały  
w załączeniu): 

 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 

Ad II/Sprawy różne: 
 
Na pytanie radnego A. Głąba, która komisja opiniowała projekt uchwały  
w sprawie regulaminu targowisk miejskich Przewodniczący Komisji Budżetu -  
Wł. Stec wyjaśnił, że opinię w tej sprawie wyraziła Komisja Samorządowa RM.  
 
Na tym obrady zakończono. Posiedzenie komisji trwało do godz. 16.08. 
 
Przewodniczył: Przewodniczący Komisji Budżetu – Włodzimierz Stec 
Protokołowała: Marta Kamińska         
 


